
 
 

 
       

Interpellation om pågående byggprojekt 
 
 

Bakgrund: 
 
Byggandet i Uppsala kommun har kraftigt bromsats upp den senaste tiden. I media 
har vi kunnat ta del av information från kommunen om hur många byggprojekt som 
nu genomförs och som inte genomförs, utan pausas. Det råder många olika 
uppfattningar om hur byggläget de facto är. Vi anser att det är oerhört viktigt att vi 
kan få en gemensam syn på hur det faktiska läget ser ut.   
 
Jag frågar därför kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling följande: 
 

• Hur många byggprojekt avseende bostäder pågår i nuläget för färdigställande?  

• Hur många av dessa är hyreslägenheter?  

• Hur många är bostadsrättslägenheter?  

• Och hur många är småhus? 

• Hur många konkreta fysiska byggprojekt har påbörjats från noll sedan maj 2023? 
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